

418 (XIV). Report of the Economic Commission for Europe

Resolution of 9 June 1952¹²

The Economic and Social Council

Takes note of the annual report of the Economic Commission for Europe for the period between 14 June 1951 and 18 March 1952 and of the views expressed during the discussions at the seventh session of the Commission.¹³

419 (XIV). Report of the Economic Commission for Asia and the Far East

Resolution of 10 June 1952¹⁴

The Economic and Social Council

1. *Takes note* of the annual report of the Economic Commission for Asia and the Far East¹⁵ and the programme of work and priorities contained therein;

2. *Takes note* of:

(a) The Commission's recommendation that its terms of reference be amended by the inclusion of Japan in the geographical scope of the Commission; and

(b) The decision of the Commission that, in the event that this recommendation is accepted, Japan be admitted as an associate member of the Commission; and

3. *Amends* the terms of reference of the Economic Commission for Asia and the Far East¹⁶ as follows:

(i) In paragraph 2, describing the territories of Asia and the Far East, insert the word "Japan" after the word "Indonesia";

(ii) In paragraph 4, insert the word "Japan" after the word "Hong Kong"; and

(iii) Delete paragraph 10, renumbering the succeeding paragraphs accordingly.

420 (XIV). Report of the Economic Commission for Latin America

Resolution of 9 June 1952¹⁷

The Economic and Social Council

1. *Takes note* of the fourth annual report of the Economic Commission for Latin America;¹⁸

¹² See documents E/2252 and E/SR.596.

¹³ See *Official Records of the Economic and Social Council, Fourteenth Session, Supplement No. 5*.

¹⁴ See documents E/2254 and E/SR.597.

¹⁵ See *Official Records of the Economic and Social Council, Fourteenth Session, Supplement No. 3*.

¹⁶ For the text of the terms of reference of the Economic Commission for Asia and the Far East, see *Ibid.*, *Thirteenth Session, Supplement No. 1*, pages 99 and 100.

¹⁷ See documents E/2253 and E/SR.596.

¹⁸ See *Official Records of the Economic and Social Council, Fourteenth Session, Supplement No. 2*.

418 (XIV). Rapport de la Commission économique pour l'Europe

Résolution du 9 juin 1952¹²

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport annuel de la Commission économique pour l'Europe relatif à la période du 14 juin 1951 au 18 mars 1952 ainsi que des vues exprimées au cours des débats de la septième session de la Commission¹³.

419 (XIV). Rapport de la Commission économique pour l'Asie et l'Extrême-Orient

Résolution du 10 juin 1952¹⁴

Le Conseil économique et social

1. *Prend acte* du rapport annuel de la Commission économique pour l'Asie et l'Extrême-Orient¹⁵, ainsi que du programme de travail et des priorités qui y sont contenus;

2. *Prend acte*:

a) De la recommandation de la Commission visant à amender son mandat en faisant figurer le Japon au nombre des pays relevant de la compétence de la Commission; et

b) De la décision de la Commission, si la recommandation précédente est adoptée, d'admettre le Japon en qualité de membre associé de la Commission;

3. *Modifie* comme suit le mandat de la Commission économique pour l'Asie et l'Extrême-Orient¹⁶:

i) Au paragraphe 2, dans l'énumération des territoires de l'Asie et de l'Extrême-Orient, insérer, après les mots "l'Indonésie", les mots "le Japon";

ii) Au paragraphe 4, insérer les mots "le Japon" entre les mots "Hong-kong" et "le Laos";

iii) Supprimer le paragraphe 10 et modifier en conséquence le numérotage des paragraphes suivants.

420 (XIV). Rapport de la Commission économique pour l'Amérique latine

Résolution du 9 juin 1952¹⁷

Le Conseil économique et social

1. *Prend acte* du quatrième rapport annuel de la Commission économique pour l'Amérique latine¹⁸;

¹² Voir les documents E/2252 et E/SR.596.

¹³ Voir les *Documents officiels du Conseil économique et social, quatorzième session, Supplément N° 5*.

¹⁴ Voir les documents E/2254 et E/SR.597.

¹⁵ Voir les *Documents officiels du Conseil économique et social, quatorzième session, Supplément N° 3*.

¹⁶ Pour le texte du mandat de la Commission économique pour l'Asie et l'Extrême-Orient, voir *ibid.*, *treizième session, Supplément N° 1*, pages 99 et 100.

¹⁷ Voir les documents E/2253 et E/SR.596.

¹⁸ *Documents officiels du Conseil économique et social, quatorzième session, Supplément N° 2*.